
 

 

Find os Kontakt os Følg os 

Uddannelse og Arbejdsmarked Telefon:  Facebook.com/endelafflokken 

Højvangskolen 76 29 29 29  linkedin.com/company/horsens-kommune 

Højvangsalle 20 Hjemmeside: 

8700 Horsens www.horsenskommune.dk 

 

Skolebestyrelsesmøde – onsdag den 21. August – 17.30-20.30 

Evt. fraværende: Vibeke T 

Dagsorden: 

Pkt. Anslået 

tid 

Indhold Rammer og indhold 

1. 18.30 Formalia 

- Underskrivelse af 

referat 

Referatet blev underskrevet. 

2. 18.32 Fast punkt: 

Meddelelser fra 

skolen: 

a) Orientering om 

skoleopstart 

b) Ledelsens fokus 

2019/2020 

 

 

Skolebestyrelsen præsenterede sig for den nye 
elevrådsformand: Simon Lykke Andersen fra 9.b. 

 
Skoleopstart: 
SK informerede om en positiv opstart på skoleåret. 
SK informerede om opsigelser, nyansættelser og nyopslået 

pædagogstilling. 
 
Henvendelser fra naboer: 
SK informerede om at skolen har fået henvendelser fra et 
par naboer omkring aktivitet om aftenen på skolen i løbet 
af sommerferien. Både politiet og SSP blev kontaktet inden 

sommerferien og har været forbi skolen flere gange i løbet 
af sommerferien. Se punktet omkring videoovervågning 
 
Fokusområder: 
Sk informerede om ledelsens særlige fokusområder i 
19/20:  
- Teamudvikling 

- Læsning 
- Lærer-pædagog samarbejde 
- SFO – mål- og indholdsplaner 
- Forældre og skole/hjem samarbejde 

 
Praksisfaglighed i Folkeskolen: 
Fra august 2019 kommer der krav om praksisfokus i 

folkeskolen. De nye 2. årige valgfag starter til oktober. 
 
Fraværsregistrering: 
SK informerede om den mulige nye bekendtgørelse ang. 
fraværsregistrering. 
 

 

3. 18.50 Fast punkt: Nyt fra 

elevrådene: 

Orientering om 

elevrådsvalg 

Orientering  
SK og Simon informerede om den nye struktur for 
elevrådsarbejdet, hvor der er oprettet et elevråd for 0.-4. 

årg. samt et elevråd for 5.-9. årg. SK informerede om 
strukturen for elevrådsmøderne samt det fremtidige 

arbejde.  

4. 19.00 Fast punkt: Årshjul 

19/20 - opdatering 

Drøftelse og afgørelse: 
Dette punkt tages op på kommende møde. 

  



 

  Side 2 

Pkt. Anslået 

tid 

Indhold Rammer og indhold 

5. 19.10 Videoovervågning Orientering og drøftelse: 
SK informerede om regler samt økonomi i forbindelse med 

videoovervågning, hvorefter skolebestyrelsen drøftede 
fordele og ulemper ved videoovervågning som et 
forbyggende tiltag i forhold til løsningen af de oplevede 
problemer på skolens område i ferier og weekender.  
 
Skolebestyrelsen henstillede til, at skolen i første omgang 
går i dialog med de ældste elever om, hvordan de bruger 

skolens områder hensigtsmæssigt i fritiden. 
Skolebestyrelsen vil overveje, om det på et senere 
tidspunkt kunne være hensigtsmæssigt med 

videoovervågning. 

6. 19.50 Omlægning af klasser  

Punktet rykkes til et senere møde. 

7. 20.05 Status 

legepladsudvalg 

Status og drøftelse 
SK informerede om status vedr. legepladsen, hvor der 
desværre er lange udsigter til, at der bliver gjort noget ved 
legepladsen fra kommunal side. 
Kommunens økonomi er presset og skoleområdet er af 

flere omgange blevet bedt om økonomisk tilbageholdenhed, 
hvor projekter som allerede er budgeteret er udskudt til 
efter regnskabsårets afslutning. 
Skolebestyrelsen besluttede, at genoptage arbejdet i 
legepladsudvalget med henblik på selv at skaffe midler til 
at udbygge legepladsen. 

8. 20.15 Fællesmøde med 

personalet 

 
Punktet rykkes til næste møde. 

9. 20.20 Hvad skal 

kommunikeres ud? 

Aftaler: 
 

10. 20.25 Evt.  Boris deltager på forældremøde på 1. årg. i stedet for 

Vibeke. 
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